

**SC HERBAL- methyl salicylate, menthol, camphor patch**  
**Big 5 Nutrition LLC**

-----  
**SC Herbal Patch**

***Drug Fact***

***Active Ingredients***

Methyl Salicylate 10%

Menthol 6%

Camphor 3.1%

***Purpose***

External Analgesic

***Uses***

For the temporary relief of minor aches and pains of muscles and joints associated with:  
■ arthritis ■ strains ■ bruises ■ sprains  
■ simple backache

***Warnings***

**For external use only**

**Do not use**

■ on wounds ■ irritated or damaged skin ■ sensitive skin ■ with a heating pad ■ if pregnant ■ with, or as the same time as, other external analgesic products ■ if allergic to aspirin or salicylates ■ if allergic to any ingredients of this product

**When using this product**

- avoid contact with the eyes
- do not bandage tightly
- do not apply to wounds or damaged skin
- do not use more than 3 plasters a day
- do not use 1 hour before or after bathing

**Stop use and ask doctor if**

- condition worsens

- symptoms persist for more than 7 days
- symptoms clear up and occur again within a few days
- excessive irritation of the skin develops
- rashes, itching or redness are present
- side effects occur.

**If pregnant**, ask a health professional before use.

**Keep out of reach of children** to avoid accidental poisoning.

**In case of overdose, get medical help or contact a Poison Control Center right away.**

**Do not use otherwise than as directed.**

### ***Directions***

- Adults and children 12 years of age and older: clean and dry affected area. Remove patch from the protective layer, apply to the affected area, rub the area with your hand to secure the patch.
- Patch will remain effective for 8 hours.
- Avoid using the same patch on the same area for more than 2 days.
- Do not apply to area with excessive hair. Adhesive patch may hurt skin upon removal.
- Wet patch with warm water before removing from skin
- Children under 12 years of age: Do not use or consult a doctor.

### ***Other information***

- store unused patch in the pouch
- store at room temperature, 20 to 25°C (68 to 77°F)

### ***Inactive ingredients***

Chinese Clematidis Root & Rhizome, Yellow wax, Momordica cochinchinensis seeds, Castor Seeds, Myrrh, Frankincense, Sesame Oil, Resin, FD&C Blue No. 2, FD&C Yellow No. 4, Zinc Oxide

### ***Questions or comments***

Call: 1-800-617-2021

### **Package Label**

Drug Facts		藥品資料	
<b>Active Ingredients</b>	<b>Purpose</b>	<b>主要成份</b>	<b>功用</b>
Camphor 3.1%	Topical analgesic	薄荷 3.1%	外用止痛
Menthol 6.0%	Topical analgesic	薄荷醇 6.0%	外用止痛
Methyl salicylate 10.0%	Topical analgesic	水楊酸甲酯 10.0%	外用止痛
<b>Uses</b> For the temporary relief of minor aches and pains of muscles and joints associated with: ■arthritits ■strains ■bruises ■sprains ■simple backache		<b>用途</b> 緩解下列病症關節及肌肉疼痛: ■關節炎 ■扭傷 ■瘀傷 ■扭傷 ■背痛	
<b>Warnings</b> <b>For external use only</b>		<b>警告</b> 只供外用	
<b>Do not use</b> ■on wounds, ■irritated or damaged skin ■sensitive skin ■with a heating pad ■if pregnant ■with or as the same time as, other external analgesic products ■if allergic to aspirin or salicylates ■if allergic to any ingredients of this product		<b>不可用</b> ■傷口 ■刺激或破損皮膚 ■皮膚過敏 ■加熱墊 ■孕婦 ■其他止痛產品同時使用 ■對阿司匹林或水楊酸過敏 ■對此產品的成分過敏	
<b>When using this product</b> ■avoid contact with the eyes ■do not bandage tightly ■do not apply to wounds or damaged skin ■do not use more than 3 plasters a day ■do not use 1 hour before or after bathing		<b>使用注意事項</b> ■避免接觸眼睛 ■避免緊綁 ■勿用破損皮膚 ■每天不可超過3片膏貼 ■沐浴前後1小時內禁用	
<b>Stop use and ask a doctor if</b> ■condition worsens ■symptoms persist for more than 7 days ■symptoms clear up and occur again within a few days ■excessive irritation of the skin develops ■itching, itching or redness are present ■side effects occur.		<b>如屬以下情況請停用及諮詢醫師</b> ■情況惡化 ■症狀持續超過七天 ■症狀消除後又再出現 ■造成皮膚過敏 ■發癢	
<b>If pregnant, ask a health professional before use.</b> Keep out of reach of children to avoid accidental poisoning. In case of overdose, get medical help or contact a Poison Control Center right away. Do not use otherwise than as directed.		<b>懷孕婦女，請諮詢醫生</b> 請將兒童 避開兒童 如有過量，立即諮詢醫生或 聯繫當地中毒中心 請閱讀及小心使用	
<b>Directions</b> ■Adults and children 12 years of age and older: clean and dry affected area. Remove plaster from the protective layer, apply to the affected area, rub the area with your hand to secure the patch. ■Plaster will remain effective for 8 hours. ■Avoid using the same patch on the same area for more than 2 days. ■Do not apply to area with excessive hair. Adhesive plaster may hurt skin upon removal. ■Wet patch with warm water before removing from skin. ■Children under 12 years of age: Do not use or consult a doctor.		<b>用法</b> ■成人及十二歲以上兒童：清潔和乾燥受影響的部位，撕去黏貼上的保護層，把敷貼於疼痛患處的位置或穴位，並以手掌輕壓貼貼部位以確保牢固。 ■敷貼可保持有效8小時。 ■使用於相同部位不得超過2天。 ■不可用於特別多毛的皮膚部位，本貼粘性很強，在剝除時可能會傷及皮膚。 ■使用前請用溫水潤濕敷貼。 ■十二歲以下兒童：勿用或諮詢醫師。	
<b>Other Information</b> ■Store unseal patch in the pouch ■Store at room temperature, 20 to 25°C(68 to 77°F)		<b>其他資料</b> ■未拆封膏貼放在密封袋內 ■儲存於室溫，20至 25°C(68 至77°F)	
<b>Inactive Ingredients</b> Chinese Clematidis Root & Rhizome, Yellow wax, Momordica cochinchinensis seeds, Castor Seeds, Myrrh, Frankincense, Sesame Oil, Resin, FD&C Blue No. 2, FD&C Yellow No. 4, Zinc Oxide		<b>非主要成份</b> 威靈仙、真糖、木鱉子、 黃蠟、波羅、乳香、蘇合、 檳榔、FD&C藍色2號、FD&C黃色4號、 氧化鋅	
<b>Questions or Comments</b> Call: 1-800-617-2021			



Distributed by:  
Big S Nutrition LLC  
Made in Taiwan

# 行血止痛膏

## SC HERBAL PATCH

### Pain Relieving Patch

舒筋·活血·消瘀·止痛

backache.arthritis.strains.bruises.sprains

FOR EXTERNAL USE ONLY

Contains 3 (11x15cm, 4.3inch x 5.9 inch) Patches  
"GREEN PATCH"

## SC HERBAL

methyl salicylate, menthol, camphor patch

### Product Information

<b>Product Type</b>	HUMAN OTC DRUG	<b>Item Code (Source)</b>	NDC:82198-0015
<b>Route of Administration</b>	TOPICAL		

### Active Ingredient/Active Moiety

Ingredient Name	Basis of Strength	Strength
<b>MENTHOL, UNSPECIFIED FORM (UNII: L7T10EIP3A) (MENTHOL, UNSPECIFIED FORM - UNII: L7T10EIP3A)</b>	MENTHOL, UNSPECIFIED FORM	0.06 g in 1 g
<b>METHYL SALICYLATE (UNII: LAV5U5022Y) (SALICYLIC ACID - UNII: O414PZ4LPZ)</b>	METHYL SALICYLATE	0.1 g in 1 g
<b>CAMPHOR (SYNTHETIC) (UNII: 5TJD82A1ET) (CAMPHOR (SYNTHETIC) - UNII: 5TJD82A1ET)</b>	CAMPHOR (SYNTHETIC)	0.031 g in 1 g

### Inactive Ingredients

Ingredient Name	Strength
<b>CLEMATIS CHINENSIS ROOT (UNII: 8Z18N528CU)</b>	
<b>INDIGOTINDISULFONATE SODIUM (UNII: D3741U8K7L)</b>	
<b>MOMORDICA COCHINCHINENSIS SEED (UNII: 2T87O1UPVD)</b>	
<b>MYRRH (UNII: JC71GJ1F3L)</b>	
<b>FRANKINCENSE (UNII: R9XLF1R1WM)</b>	
<b>PINUS MASSONIANA RESIN (UNII: 64S07U83T7)</b>	

<b>RICINUS COMMUNIS SEED</b> (UNII: 7EK4SFN1TX)	
<b>SESAME OIL</b> (UNII: QX10HYY4QV)	
<b>FD&amp;C YELLOW NO. 5</b> (UNII: I753WB2F1M)	
<b>YELLOW WAX</b> (UNII: 2ZA36H0S2V)	
<b>ZINC OXIDE</b> (UNII: SOI2LOH54Z)	

### Product Characteristics

<b>Color</b>	green	<b>Score</b>	
<b>Shape</b>	RECTANGLE	<b>Size</b>	
<b>Flavor</b>		<b>Imprint Code</b>	
<b>Contains</b>			

### Packaging

#	Item Code	Package Description	Marketing Start Date	Marketing End Date
1	NDC:82198-0015-1	3 in 1 BAG	01/01/2024	
1		5.9 g in 1 PATCH; Type 0: Not a Combination Product		

### Marketing Information

Marketing Category	Application Number or Monograph Citation	Marketing Start Date	Marketing End Date
OTC Monograph Drug	505G(a)(3)	01/01/2024	

**Labeler** - Big 5 Nutrition LLC (114574559)

### Establishment

Name	Address	ID/FEI	Business Operations
TAIWAN SHUENN-AN BIOTECHNOLOGY PHARMACEUTICAL CO., LTD.		656348265	manufacture(82198-0015) , pack(82198-0015) , label(82198-0015)

Revised: 11/2023

Big 5 Nutrition LLC